
Legionowo, 27 grudnia 2017 r.

Pan Andrzej Kalinowski

Szanowny Panie,

w odpowiedzi na petycję w sprawie zagwarantowania w budżecie Miasta Legionowo na rok
2018  odpowiedniej  kwoty  na  rozpoczęcie  budowy  szpitala  w  Legionowie,  podjęcia
konsultacji  z  powiatem  legionowskim  oraz  Skarbem  Państwa  w  celu  wypracowania
wspólnego stanowiska dotyczącego finansowania budowy szpitala w Legionowie uprzejmie
informuję, że Prezydent Miasta Legionowo od wielu lat ściśle współpracuje z powiatem
legionowskim w temacie  szpitala  powiatowego w Legionowie.  W 2011 roku wykonana
została  analiza  medyczna  budowy  szpitala  oraz  przeprowadzone  konsultacje  społeczne
w tym  temacie.  W 2012  roku  wykonana  została  analiza  ekonomiczna  budowy  szpitala
w Legionowie.  Jednocześnie  podejmowane  były  liczne  inne  działania,  takie  jak
korespondencja  z  Dyrektorem  Wydziału  Zdrowia  MUW,  Dyrektorem  Mazowieckiego
Oddziału NFZ, Ministrem Zdrowia i Wojewodą Mazowieckim.

Od  maja  2017  roku  prowadzone  są  rozmowy  z  Ministerstwem  Obrony  Narodowej
w sprawie utworzenia w Legionowie filii  szpitala wojskowego. Wszyscy przedstawiciele
gmin  wchodzących  w  skład  powiatu  legionowskiego  oraz  Starosta  Legionowski
zadeklarowali gotowość współfinansowania tej inwestycji. 

W związku z  powyższym uprzejmie  informuję,  że  działania  o  które  Pan wnosi  zostały
podjęte wiele lat temu, a gmina Legionowo jest gotowa przeznaczyć środki finansowe na
współfinansowanie budowy szpitala w Legionowie. 

Z poważaniem

         Roman Smogorzewski
  Prezydent Miasta Legionowo


